

ສັງລວມນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

MOSH ມີຄວາມມຸ່ງຫມັ້ນຕໍ່ກັບແລະເຄົາລົບກົດສັກສີຂອງແຕ່ລະຄົນທີ່ມີຄວາມກ້າງວົນພິເສດສໍາລັບຜູ້ທີ່ຕ້ອງສູ້ກັບອຸປະສັກໃນການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການດູແລສຸຂະພາບ.

MOSH ມີຄວາມມຸ່ງຫມັ້ນທີ່ເທົ່າທຽມກັນໃນການຈັດການຊັບພະຍາກອນການດູແລສຸຂະພາບເປັນການບໍລິການໃຫ້ຊຸມຊົນທີ່ມີຄວາມກ້າງວົນ. ໃນຜັກດ້ານຫຼັກການພື້ນຖານເຫຼົ່ານີ້, MOSH ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບບຸກຄົນໃດຫນຶ່ງທີ່ໄດ້ຮັບການດູແລສຸຂະພາບ, ກ່ຽວກັບການດູແລທີ່ຈໍາເປັນດ້ານການແພດອື່ນໆຈາກ MOSH. ການສະຫຼຸບສັງລວມນີ້ຈະໃຫ້ເຫັນພາບລວມໂດຍຫຍໍ້ກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ MOSH.

ໃຜມີສິດໄດ້ຮັບ?

ທ່ານອາດຈະສາມາດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວ ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນແມ່ນໄດ້ກໍານົດໂດຍລາຍຮັບຄົວເຮືອນທັງຫມົດຂອງທ່ານເມື່ອທົບທວນລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ຖ້າລາຍຮັບຂອງທ່ານຫນ້ອຍກວ່າຫຼືເທົ່າກັບ 250% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການດູແລເຮືອຫານກຸສົນ 100% ຂັ້ນໄວ້ຢູ່ໃນສ່ວນຂອງຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທີ່ທ່ານມີຄວາມຮັບຜິດຊອບ. ຖ້າຫາກວ່າລາຍຮັບຂອງທ່ານສູງກວ່າ 250% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງແຕ່ບໍ່ເກີນ 400% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບອັດຕາສ່ວນຫຼຸດຢູ່ໃນລະດັບການບໍລິການ. ຄົນເຈັບຜູ້ທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຈະບໍ່ຖືກເກັບຄ່າເພີ່ມສໍາລັບການດູແລທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບຫຼາຍກວ່າຈໍານວນທີ່ໄດ້ສົ່ງບືນເກັບເງິນໂດຍທົ່ວໄປກັບຄົນເຈັບທີ່ມີການຄຸ້ມຄອງປະກັນໄພ.

ການບໍລິການໃດແດ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງ?

ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໄດ້ນໍາໃຊ້ກັບການດູແລສຸຂະພາບ ແລະ ການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດອື່ນໆ. ຂໍ້ກໍານົດເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນໄດ້ກໍານົດໄວ້ໃນນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

ງດ້ານການເງິນ. ບໍລິການເລືອກແມ່ນບໍ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງ ໂດຍນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດສະຫມັກຂໍໄດ້ແນວໃດ?

ເພື່ອສະຫມັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ຕາມປົກກະຕິແລ້ວ ທ່ານຈະຕ້ອງຂໍບັນຄຳຮ້ອງສະຫມັກຂໍເປັນລາຍລະອຽດກ່ອນ ກ່ອນທີ່ຈະສະໜັບສະໜູນໃຫ້ຕາມທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ ໃນນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ຄຳຮ້ອງສະຫມັກ ຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບຄຳຮ້ອງສະຫມັກຂໍໄດ້ແນວໃດ?

ສ່ວນບໍລິການຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບຄຳຮ້ອງສະຫມັກຂໍ ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ທ່ານສາມາດຕິດຕໍ່ຟາກັບບໍລິການລູກຄ້າທີ່ເບີ (877) 304-6332; ໂທຫາຜູ້ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນທາງດ້ານການເງິນທີ່ເບີ (866) 972-4687; ຫຼື ເຂົ້າຫາບຸກຄົນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບພະແນກການຈັດທະບົບໄດ້ທຸກສະຖານທີ່ຂອງພວກເຮົາ.

ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດຂໍຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມແນວໃດ?

ສ່ວນຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ແບບຟອມໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກຂໍ ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ມີໃຫ້ໂດຍການເຂົ້າຫາເວັບໄຊທ໌ຂອງພວກເຮົາ ຢູ່ທີ່ www.mywheaton.org/billing; ແລະ ໂທຫາຟາກັບບໍລິການລູກຄ້າທີ່ເບີ (877) 304-6332; ໂທຫາ Financial Advocate ທີ່ເບີ (866) 972-4687; ຫຼື ເຂົ້າຫາບຸກຄົນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງໃນພະແນກການຈັດທະບົບໄດ້ທຸກສະຖານທີ່ຂອງພວກເຮົາ; ຫຼື ໂດຍການເຂົ້າຫາບຸກຄົນ, ຫຼື ໂດຍການສົ່ງຄຳຮ້ອງຂໍທີ່ເປັນລາຍລະອຽດກ່ອນໄປຫາ Customer Service, MOSH Corporate Services Office, 801 S. 60th Street, Suite 150, West Allis, WI 53214.

ຈະເປັນແນວໃດຖ້າຫາກວ່າຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ມີສິດໄດ້ຮັບ?

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ທ່ານອາດຈະມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອປະເພດອື່ນ. ສ່ວນບໍລິການລູກຄ້າທີ່ເບີ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາ Customer Service, MOSH Corporate Services Office, 801 S. 60th Street, Suite 150, West Allis, WI 53214 ຫຼື ຕິດຕໍ່ຫາ Financial Advocate ທີ່ເບີ (866) 972-4687.

ການແປນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກຂໍ ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ແລະ ການສະຫຼຸບສັງລວມ

ແບບໃຊ້ພາສາທີ່ເຂົ້າໃຈງ່າຍນັ້ນແມ່ນມີໃຫ້
ເປັນພາສາດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້ຕາມການຂໍ :

Spanish, Hmong, Arabic, Chinese, Russian, Serbo-Croatian, Laotian